
Åkerbo församling Protokoll 

Kyrkoråd 

Tid:  2022-10-20 kl 18.30 – 21.00 
Plats: Samlan, Tallboda 

Närvarande: 
Ulf Hjertman, kyrkoherde 
Kristina Nyhlén, ordförande 
Maria Tunred 
Amund Hunstad 
Ida Johansson 
Camilla Johansson 

Bengt Johansson 
Pia Carlsson 
Britt-Marie Alfredsson 
Agneta Hägg, tj ersättare 
Agneta Eriksson 

1. Mötets öppnande och upprop: Kyrkorådets ordförande Kristina Nyhlén hälsade välkom-
men, förklarade mötet för öppnat och förrättade upprop.

2. Val av justerare: Som justerare valdes Bengt Johansson
3. Val av sekreterare: Som sekreterare valdes Camilla Johansson
4. Adjungerad till § 9 Henrik Karlsson och Lars Eklund: Henrik Karlsson, Aklero Ekonomi och

Lars Eklund, begravningsombud adjungerades till och med § 9.

5. Godkännande av dagordning: Punkt 13, Beslut att skicka uppdaterat förslag om inköp av
tomt Gällstad 1:78, flyttades upp till punkt 10. Övriga punkter flyttades i kronologisk ord-
ning. En övrig fråga anmäldes. Dagordningen godkändes i övrigt.

6. Sammanträdets utlysande: Sammanträdet förklarades behörigt utlyst.

7. Föregående protokoll: Föregående protokoll daterat 2022-09-15 godkändes och lades till
handlingarna.

8. Genomgång av budget: Henrik Karlsson redovisade 2023 års budget.

9. Beslut att skicka budget till kyrkofullmäktige: Kyrkorådet beslutade att skicka 2023 års
budget till kyrkofullmäktige för godkännande.

10. Beslut att skicka uppdaterat förslag om inköp av tomt Gällstad 1:78: Tidigare har beslut
fattats i kyrkofullmäktige november 2021 att kyrkorådet skulle genomföra köp av tomten
Gällstad 1:78, tomtstorlek 6000 m2 av Linköpings kommun, pris 250 kr/m2, dvs 1 500 000
kr. För att få plats med infiltration av dagvatten behöver tomtytan utökas med 800 m2.
Totala tomtytan blir då 6800 m2 och totalpriset för tomten blir då 1 700 000.

Kyrkorådet beslutade att skicka följande till kyrkofullmäktige: Kyrkorådet föreslår att
kyrkofullmäktige beslutar att öka budgeten för inköp och omkostnader av tomt upp till
2 000 000.

Skriftlig yrkan om avslag inlämnat mot beslutet.  Se bilaga. En ledamot avstod från att
rösta.

11. Beslut om Internationella gruppens förslag av Act-projekt 2022:

Kyrkorådet beslutade att: Kvarstående medel 2022 ska gå till tidigare Act-projekt i Syrien
som Åkerbo församling stöttat.

12. Information om Internationella gruppen om Act-projekt för år 2023:

Kyrkorådet beslutade att bordlägga frågan. Den ska istället tas upp vid nästa
kyrkorådssammanträde när representanter från Internationella gruppen finns närvarande
och kan föredra punkten.



13. Beslut om behörigheter inför anslutning till GAS samt deklarationsombud:

Kyrkorådet beslutade att:

Som deklarationsombud till GAS utse: Arvid Solsjö och Monika Bandling.

Som företagsanvändare i Internetbanken, Swedbank utse och anmäla: Arvid Solsjö, Boije 

Gustavzohn, Monika Bandling.

14. Information från kyrkoherden, Ulf Hjertman:
Ulf informerade om:

• Trygghetspunkter i Åkerbo församling.

• Nationellt lönecentrum

• Välfungerande gudstjänster i Törnevalla kyrka.

• Glädjande med många konfirmander i församlingen.

• Åkerbo församling ska införskaffa/leasa tre stycken elbilar. Leasingavtal kommer att 
skrivas på inom kort. Bilarna ska användas för transporter inom församlingen. Bilarna 
ska vara stationerade i Tallboda, Ekängen respektive Linghem.

• Nya digitala informationsskyltar har installerats, en utanför Samlan, Tallboda och två 
utanför S:t Martin, Ekängen.

• Området runt Samlan i Tallboda är i stort sett färdigt och i ordning.

• Information om biskopsvalet. Ny valomgång på måndag 2022-10-24.
15. Information från kyrkorådets ordförande, Kristina Nyhlén:

Kristina läste upp tackbrev från Emma Björklund och Yvonne Davidsson. De tackade för en 
fantastisk resa till Bokmässan i Göteborg. Resan uppskattades mycket av både personal och 
förtroendevalda och var mycket givande.
Kristina informerade om att det är möte för Linköpings stifts kyrkoherdar och kyrkoråds-
ordföranden i november. Mötet äger rum i Vadstena och har ämnet rekrytering.

16. Övriga frågor:  Kristina informerade om att Kyrkoantikvarisk ersättning, KAE, ska sökas 
senast 2022-10-31. Frågan har inte hunnit beredas till dagens möte så därför skickas ansök-
ningar in och beslut om ansökningarna tas på kyrkorådsmötet i november.

17. Avslutning:  Kyrkorådets ordförande förklarade mötet avslutat.

Kristina Nyhlén Camilla Johansson Bengt Johansson 
Ordförande Sekreterare Justerare 


